
美国原装interface传感器MPB

产品名称 美国原装interface传感器MPB

公司名称 青岛胜昔自动化有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:interface
型号:MPB

公司地址 青岛市山东路178号

联系电话  18853221521

产品详情

interface has been the trusted world leader in force measurement for half a century. we lead by designing,
manufacturing, and guaranteeing the highest performance and most accurate products available. our engineers help
provide force measurement solutions to our customers in all industries — from grams to millions of pounds – and
hundreds of configurations.

 

we are the preeminent supplier to companies such as boeing, airbus, nasa, ford, gm, johnson & johnson, nist and
thousands of measurement labs throughout the world. our load cells are complimented by highly accurate torque
transducers, machine calibration systems, digital indicators, software, and force measurement system components -
which we manufacture and sell throughout the world. our in-house calibration labs support a variety test standards:
astm e74, iso-376, mil-std, en10002-3, iso-17025, and others. 
美国interface公司总部位于美国亚利桑那州的凤凰城，成立于上世纪六十年代。

目前是全世界最大的测试用力及扭矩传感器生产商。全世界70%-80%的测试用力传感器都出自于interface
。

 

其产品包括各种压力传感器、扭矩传感器、复合力传感器、力值计量标定系统及各种放大器和指示仪表
。 

美国原装interface传感器MPB

interface 依靠其专利的温度自补偿应变片材料和贴片工艺、独到的弹性体结构设计、高度自动化的生产流
程、细致的标定程序，为业界提供了无可比拟的高精度长寿命稳定可靠的力及扭矩传感器。
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